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P R O T O K Ó Ł  Nr L/13 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

odbytej w dniu 30 grudnia 2013r. 

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie 

 

Godzina rozpoczęcia:  13: 00 

Godzina zakończenia: 17: 20 

 

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa - Pan 

Ryszard Gubernat. Stwierdził, że na  stan 15 radnych Rady Miejskiej obecnych jest  

14 radnych, czyli ustawowa większość do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1a do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 1b do niniejszego protokołu. 
Następnie Pan Przewodniczący powitał zaproszonych gości : 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Laszkiewicza, 

- Z-ca Burmistrza –Dorota Bekier, 

- Skarbnika – Panią Małgorzatę Prasek, 

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,  

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego. 

 

Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa – Pan Ryszard Gubernat    

1. Otwarcie sesji.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych. 

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa. 

6. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2014-2018. 
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8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Mieroszów na 2014r.  

9. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Strategii Gminy Mieroszów na lata 

2014-2020. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uznania skargi na 

Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej za zasadną/bezzasadną. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia zmian 

do budżetu gminy Mieroszów. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia zmian 

do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013-2018. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie ustalenia wysokości 

opłat cmentarnych. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie udzielenia 

upoważnienia w zakresie prowadzenia postępowań i wydawania decyzji 

administracyjnych w sprawach indywidualnych dotyczących zryczałtowanego 

dodatku energetycznego dla odbiorców wrażliwych energii elektrycznej. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa zmieniający Uchwałę Nr 

XXV/114/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 kwietnia 2012r. w sprawie 

podjęcia współdziałania miedzy jednostkami samorządu terytorialnego w 

ramach Aglomeracji Wałbrzyskiej. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie ustalenia sieci i granic 

obwodów publicznych szkół podstawowych i gimnazjum. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Ogólnej na I półrocze 2014r.  

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2014r.  

19. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli w zakresie zlecania usługi bez 

zastosowania ustawy PZP – lata 2012-2013. 

20. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

21. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

22. Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 
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23. Zakończenie obrad. 

 
Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz zwrócił się z prośbą  

o zdjęcie z porządku obrad pkt. 19 Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli  

w zakresie zlecania usługi bez zastosowania ustawy PZP – lata 2012-2013. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz złożyła wniosek o zdjęcie z porządku obrad 

projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie ustalenia sieci i granic 

obwodów publicznych szkół podstawowych i gimnazjum ze względu na to,  

że projekt uchwały było omawiany dwukrotnie i nie uzyskał pozytywnej opinii 

Komisji Ogólnej. 

 

Radny- Pan Piotr Brzęcki złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad w 

punkcie 5 tematu „wyjaśnienia Burmistrza Mieroszowa dotyczące zawierania 

umów przez ZGKiM z Przewodniczącym Rady Nadzorczej”. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier zauważyła, że kwestia zwierania umów 

była przez Pana Prezesa Spółki ZGKiM „Mieroszów” wyjaśniona na piśmie, które 

zostało przekazane Radnym. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zauważyła, że Panu Brzęckiemu zapewne 

chodziło o to, żeby Burmistrz odniósł się do wyjaśnień złożonych przez Pana 

Prezesa. 

 

Burmistrz Mieroszowa zauważył, że w tej sprawie Pan Prezes wypowiedział się 

na piśmie i  wyjaśnienia są wiążące. 

 

Po przyjęciu wniosków porządek obrad przedstawia się następująco : 

1. Otwarcie sesji.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 
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4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – 

zapytania Radnych. 

5. Wyjaśnienia Burmistrza Mieroszowa na temat zawierania umów przez 

Spółkę ZGKiM „Mieroszów” z Przewodniczącym Rady Nadzorczej. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa. 

7. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2014-2018. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Mieroszów na 2014r.  

10. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Strategii Gminy Mieroszów na lata 

2014-2020. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uznania skargi na 

Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej za zasadną/bezzasadną. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia 

zmian do budżetu gminy Mieroszów. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia 

zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013-2018. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie ustalenia wysokości 

opłat cmentarnych. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie udzielenia 

upoważnienia w zakresie prowadzenia postępowań i wydawania decyzji 

administracyjnych w sprawach indywidualnych dotyczących 

zryczałtowanego dodatku energetycznego dla odbiorców wrażliwych energii 

elektrycznej. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa zmieniający Uchwałę Nr 

XXV/114/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 kwietnia 2012r. w 

sprawie podjęcia współdziałania miedzy jednostkami samorządu 

terytorialnego w ramach Aglomeracji Wałbrzyskiej. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Ogólnej na I półrocze 2014r.  
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18. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2014r.  

19. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

20. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

21. Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

22. Zakończenie obrad. 

 
 

Ad.3.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat poinformował, że 

protokół został sporządzony w terminie i wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

Miejskiej. Do dnia dzisiejszego nikt nie zgłaszał uwag. 

 

Protokół z XLIX sesji Rady Miejskiej z dnia 28.11.2013r. został przyjęty 12 

głosami „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymującymi się”. 

 

Ad.4.Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – 

zapytania Radnych omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej 

Laszkiewicz. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z pytaniami : 

- czego dotyczyło spotkanie z władzami Śląskiego Konsorcjum Autobusowego, 

- na czym polegało podjęcie działań w zakresie postępowania środowiskowego, 

dotyczącego firmy „Meblostef”. 

 

W odniesieniu do pkt. 2 sprawozdania w zakresie Gospodarki Przestrzennej, 

Inwestycji i Ochrony Środowiska Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z 

pytaniem z jakiego okresu jest decyzja o nakazie usunięcia nieprawidłowości 

dotyczącej przewodów kominowych i co spowodowało kontrole Powiatowego 

Inspektora Nadzoru.  



 

 

6 6 

Ponadto Radna - Pani Pichowicz zwróciła się z pytaniem czy firma SKP S. 

Kuźniar podpisała umowę z zarządcą budynku czy ze Spółką ZGKiM. 

 

W odniesieniu do pkt. 9 sprawozdania w zakresie Rozwoju Promocji i Oświaty 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z pytaniem o ile została zwiększona 

składka członkowska na 2014r. w Stowarzyszeniu Lokalnej Grupy Działania Kwiat 

Lnu. 

 

W odniesieniu dok pkt. 9 sprawozdania w zakresie Gospodarki Przestrzennej, 

Inwestycji i Ochrony Środowiska Radna – Pani Agnieszka Kozłowska poprosiła  

o więcej informacji na temat wprowadzenia w życie projektu organizacji ruchu  

w ul. Mickiewicza w Mieroszowie i czy były prowadzone rozmowy na temat 

postawienia barierki przy chodniku  wzdłuż marketu DINO. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z pytaniem czy były prowadzone 

rozmowy z Komisariatem Policji w Mieroszowie sprawie parkowania aut  

przy drodze w pobliżu marketu. 

 

W odniesieniu do pkt. 12 w zakresie Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji i 

Ochrony Środowiska  Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa zwrócił się z 

pytaniem  ile będzie kosztowała wycinka 12 drzew z terenu cmentarza 

komunalnego w Mieroszowie. 

 

W odpowiedzi na powyższe zapytanie Prezes Spółki ZGKiM – Pan Ryszard 

Możdzioch  poinformował, że koszt wycinki będzie w granicach od 5 do 10 tys. zł. 

To jest koszt samej wycinki, nie wliczając kosztów transportu wywózki tego 

drewna z cmentarza, są również zalecenia, żeby przyciąć niektóre drzewa ze 

względu na to, iż zagrażają bezpieczeństwu. W tej chwili są zbierane oferty na 

realizację tego zadania w trybie zapytania o cenę. 
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Ad.5.Wyjaśnienia Burmistrza Mieroszowa na temat zawierania umów przez 

Spółkę ZGKiM „Mieroszów” z Przewodnicz ącym Rady Nadzorczej. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz poinformował, że w związku  

zapytaniem Radnego – Pana Piotra Brzęckiego  w sprawie trybu i sposobu 

zawierania umów z członkami Rady Nadzorczej Spółki ZGKiM została udzielona 

na piśmie przez Prezesa Spółki ZGKiM. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z pytaniem czy jeżeli we wspólnocie 

mieszkaniowej udziałowcem jest  Spółka ZGKiM, czy może wówczas podpisywać 

wspólnota członkowi Rady Nadzorczej takie zlecenia. 

 

Radca Prawny – Pan Zdzisław Procyk zauważył, że sprawy wspólnoty 

mieszkaniowej reguluje ustawa o własności lokalu. Wspólnota ma własny budżet i 

w tym wypadku ona decyduje. Wspólnota nie podlega ustawie o finansach 

publicznych. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zauważyła, że byłaby czysta sytuacja gdyby 

wspólnota mieszkaniowa zajęła się od początku do końca szukaniem, wyborem 

zleceniobiorcy  i zleceniem tej usługi. Z wyjaśnień wynika, że to Spółka ZGKiM 

jako zarządca przeprowadzała całe postępowanie i tutaj właśnie rodzi się 

wątpliwość. 

 

Prezes Spółki ZGKiM – Pan Ryszard Moździoch zauważył, że pomaga 

wspólnocie we wszystkich czynnościach w zakresie zarządzania wspólnotą i tutaj 

nie tylko chodzi o naprawy i jakieś drobne remonty, bo Spółka również rozlicza 

wspólnoty. Zarządca jest wsparciem dla wspólnoty, bo wspólnota nie musi się znać 

na czynnościach różnego typu zarządzania. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier zauważyła, że Spółka ZGKiM zbiera 

oferty i przedstawia je na zebraniu wspólnoty mieszkaniowej. Na takich zebraniach 



 

 

8 8 

w drodze uchwały wspólnota mieszkaniowa podejmuje decyzje do kogo skierować 

zlecenie. Spółka działa po podjęciu przez wspólnotę mieszkaniową uchwały. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z pytaniem czy Prezes ZGKiM 

jako zarządca podpisuje umowę ze zleceniobiorcą. 

 

Prezes ZGKiM – Pan Ryszard Moździoch zauważył, że nie jest podpisywana 

umowa. Zleceniobiorca otrzymuje zlecenie, wykonuje robotę i otrzymuje fakturę. 

Spółka działa w imieniu wspólnoty i na rzecz wspólnoty. Wspólnota płaci za 

zarządzanie i w ramach umowy o zarządzanie takie działania są podejmowane.. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z pytaniem, czy w takim razie 

rozliczanie firmy czy prawidłowo wykonała swoje zlecenie też leży po stronie 

zarządcy a nie po stronie poszczególnych członków wspólnoty. 

 

Prezes ZGKiM – Pan Ryszard Moździoch poinformował, że wykonane zlecenie 

odbiera wspólnota poprzez uczestniczenie w odbiorze członka wspólnoty. I to 

wspólnota decyduje czy zostało to zrobione prawidłowo. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się do Radcy Prawnego z prośbą o 

potwierdzenie że zapoznał się z tą sprawą i oświadczenie, że te zlecenia są 

prawidłowo wykonywane i nie ma tutaj naruszenia prawa. 

 

Radca Prawny – Pan Zdzisław Procyk zauważył, że zlecenie robót w tym 

wypadku Panu Kuźniarowi nie narusza przepisów prawa. Na pewno nie stanowi to 

podstawy do włączenia się w ramach kodeksu spółek handlowych z wykonania 

takich zleceń. 

Ponadto Pan Procyk stwierdził, iż osobiście uważa, że Pan Kuźniar nie powinien 

brać takich zleceń, bo nieważne jak wykona zlecenie i za jakie pieniądze, zawsze 

pozostaną domysły .  
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Prezes ZGKiM – Pan Ryszard Możdzioch zauważył, że jeżeli Komisja 

Rewizyjna będzie miała jakieś pytania czy też wątpliwości dotyczące zleceń na 

wykonanie robót to uzyska na nie odpowiedź oczywiście w ramach 

obowiązującego prawa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem czy Spółka ZGKiM 

„Mieroszów” posiada komisje rewizyjną. 

 

Przezes ZGKiM w odpowiedzi na powyższe pytanie poinformował, że Spółka nie 

ma komisji rewizyjnej ponieważ nie przewiduje tego Statut Spółki. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz poprosiła Burmistrza Mieroszowa o 

ustosunkowanie się do tej sytuacji. 

 

Burmistrz Mieroszowa zauważył, że wyjaśnienia, które Pan prezes złożył na 

piśmie i przedstawił Radnym są wyczerpujące. Podobnie jak Pan Prezes i Radca 

Prawny uważa, ze jest to działanie zgodne z literą prawa. 

 

Pismo w sprawie trybu i sposobu zawierania umów z członkiem Rady Nadzorczej 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej „Mieroszów” Sp. z o.o  stanowi 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do tego protokołu  

 

Ad.7.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

 

Radna – Pani Dorota Błażejowska zwróciła się z pytaniem do Dyrektora 

Mieroszowskiego Centrum Kultury dlaczego w dniu 29 grudnia nie było 
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oświetlenia na obiekcie „ORLIK” i czy w sobotę i niedzielę jest obsługa na hali 

sportowej przy ul. Hożej. 

 

Radna – Pani Dorota Nagórna zwróciła się z pytaniem do Radcy Prawnego 

odnośnie świetlicy wiejskiej w Nowym Siodle gdzie istnieje taka wspólnota i ma 

też swoje fundusze. Jak to się ma do całości, kiedy gmina ma większe udziały a 

mieszkańcy nie mogą korzystać z świetlicy. 

 

Radca Prawny zauważył, że we wspólnocie stosuje się udziały, a w zawiązku z 

tym, że jest to mała wspólnota to musi być zgoda wszystkich na podjęcie decyzji. 

Przy małej wspólnocie stosuje się przepisy kodeksu cywilnego. 

 

Radna – Pani Katarzyna Wolska zwróciła się z prośbą  rozważenie możliwości  

uruchomienia okienka pocztowego w Sokołowsku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że są podawane nieoficjalne 

informacje, iż ma być zlikwidowana poczta w Mieroszowie. 

 

W odniesieniu do punktu informacji turystycznej w Mieroszowie, który został 

utworzony przy hali na ul. Hożej, Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z 

zapytaniem jakie działania realizowano w zakresie informacji turystycznej. 

 

Radna – Pani Maria Chmielnicka zwróciła się z zapytaniem czy wrócił temat 

przesypowni kamienia  na ul, Dworcowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 min. przerwy. 

 

Ad.8.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2014-2018 omówiła Skarbnik Gminy – Pani 

Małgorzata Prasek informując, że Radni otrzymali w materiałach poprawiony 

załącznik nr  1 i nr 2. W związku z tym, że została przełożona poprawka również 



 

 

11 1

do budżetu ze względu na to, że zmieniła się kwota dochodów i wydatków. Te 

kwoty musiały być zmienione w załączniku nr 1- dochody majątkowe i wydatki 

majątkowe. W załączniku nr 2, gdzie są przedstawione przedsięwzięcia zmiana 

wynika ze zmiany złącznika inwestycyjnego. Tam pojawiły się dwa nowe zadania i 

są to zadania, które przechodzą z roku 2013 i automatycznie są to zadania 

wieloletnie. W związku z tym musiały się pokazać w załączniku przedsięwzięć. 

Dotyczy to zadań : oświetlenie przystanku autobusowego przy ul. Wałbrzyskiej 

oraz zadania „przebudowa dachu budynku przy ul. Unisławskiej 2 w Sokołowsku. 

Zadania te nie zostaną w całości zrealizowane  w roku 2013 i będą kontynuowane 

w roku 2014. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt 

uchwały i poddał go pod głosowanie informując jednocześnie, że zgodnie ze 

Statutem jest to głosowanie jawne imienne. 

 

Uchwała Nr L/236/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2013r. w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014-2018 została podjęta  

10 głosami „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymującymi się”. 

 

Za podjęciem uchwały głosowali Radni : Pani Dorota Błażejowska, Maria 

Chmielnicka, Robert Gałązka, Ryszard Gubernat, Anna Macuk, Henryk Mizera, 

Dorota Nagórna, Michał Sowa, Katarzyna Wolska, Mieczysław Wujda. 
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Wstrzymali się od głosu : Piotr Brzęcki, Agnieszka Kozłowska, Justyna Pichowicz, 

Ryszard Sierakowski. 

 

Zaopiniowany projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do tego protokołu.  

 

Ad.9.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Mieroszów na 2014r.  

 

Burmistrz Mieroszowa zwrócił się do Rady o podjęcie uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany 

pozytywnie po zmianach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał zmiany jakie Komisja Ogólna 

przyjęła do projektu budżetu : 

− 33 tys. zł na dofinansowanie auta służbowego dla Komisariatu Policji w 

Mieroszowie, 

− 10 tys. zł na utworzenie programu stypendialnego dla dzieci szczególnie 

uzdolnionych na terenie gminy Mieroszów, 

− 55 tys. zł na nieprzewidziane wydatki w oświacie, 

− 42 tys. na remonty dróg i chodników, 

− 40 tys. z przeznaczeniem na gospodarkę mieszkaniową. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

W dyskusji głos zabrali : 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz przypomniała, że na którymś z poprzednich 

posiedzeń prosiła o przygotowanie symulacji odnoście wydatków inwestycyjnych. 
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Skarbnik Gminy – Pani Małgorzata Prasek poinformowała, że nie miała 

możliwości przygotowania tego materiału ponieważ jeszcze do ostatniej chwili 

przed sesją wprowadzała zmiany do bieżącego budżetu i nanosiła poprawki do 

projektu budżetu na rok 2014, natomiast wstępne wyliczenia wskazywały, że 

gmina w 2015 roku będzie mogła zadłużyć się na kwotę 4 mln zł w celu realizacji 

inwestycji. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki złożył wniosek o zdjęcie kolejnych 100 tys. zł 

paragrafu, w którym są ujęte wynagrodzenia pracowników urzędu ponieważ z 

przeliczeń ubiegłorocznych i tegorocznych wynika, że jest o 180 tys. więcej jak 

prawdopodobnie będzie wykonanie tegoroczne. Tą kwotę rozbić, przenieść do 

rezerwy celowej i przeznaczyć na : 

− Remont dróg  i chodników 45 tys. zł, 

− 55 tys. na uruchomienie budowy mieszkań budowanych przez TBS Kamienna 

Góra. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz zauważył, że  

w przedłożonym projekcie nr 2 zostały uwzględnione wszystkie wnioski, które 

zostały przyjęte na posiedzeniu Komisji Ogólnej i w tej kwocie, której dotyczy 

wniosek Pana Brzęckiego jest już zmniejszenie o 120 tys. zł. Ta kwota ogranicza 

przede wszystkim wydatki planowane. Ustawodawca narzuca, że od pierwszego 

stycznia powinna być zatrudniona osoba na stanowisku sekretarza gminy. Dlatego 

ten fundusz był planowany. Radni zdecydowali inaczej. Ponadto poprzez cięcia 

zlikwidowany został fundusz nagród. Dalsze cięcia na tym paragrafie będą miały 

poważny wpływ na prawidłowe funkcjonowanie urzędu. Nie można porównywać 

czysto matematycznie rok do roku ponieważ każdy rok jest inny. Nie można 

porównać ilości etatów roku w roku 2013 do roku 2014.ponieważ struktury urzędu 

zostały wliczone etaty po zlikwidowanym Zespole Obsługi Szkół ponadto zostali 

zatrudnieni pracownicy, którzy zajmują się gospodarką odpadami. Nagrody 

jubileuszowe i odprawy emerytalne są naliczane na dany rok. 
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Radny – Pan Piotr Brzęcki zauważył, że w podobny sposób liczył wynagrodzenia 

za ubiegły rok i przewidział , że będzie nadwyżka zaplanowanych środków o 200 

tys. zł. W tym roku również zaplanowano wynagrodzenia z nadwyżką. W projekcie 

budżetu gmin y na rok 2014. we wszystkich działach widać cięcia,  natomiast jeśli 

chodzi o wynagrodzenia pracowników urzędu, to tam jest potężny wzrost. Jeśli 

chodzi o zatrudnienie w urzędzie, to nie może być tak, że Pan Burmistrz podejmuje 

pewne decyzje sam a radni dowiadują się na końcu, kiedy trzeba uchwalić budżet 

na kolejny rok. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz złożyła wniosek o zmniejszenie wydatków w 

Rozdziale 75075 Promocja jednostek samorządu terytorialnego. Chodzi konkretnie 

o zdjęcie kwoty 12 tys. zł przeznaczonej na wydawanie „Głosu Mieroszowa” i 

przenieść ją do rezerwy celowej na nieprzewidziane wydatki w oświacie. Środki  

po zwiększeniu w rezerwie celowej na nieprzewidziane wydatki w oświacie 67 

tys.zł.. 

 

Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier  zauważyła, że w 

budżetówce takie są zasady planowania budżetu na kolejny rok, że zaplanowanych 

musi być tyle środków, żeby wystarczyło na potencjalne funkcjonowanie 

samorządu. I zawsze jest tak, że na wydatki bieżące musi być zaplanowanych 

środków więcej niż zostanie wydanych. Nie może zaistnieć taka sytuacja, że 

brakuje w wydatkach zaplanowanych pieniędzy pod koniec roku, bo to grozi 

dyscypliną finansową. 

Ponadto jeśli chodzi o etaty w urzędzie, to radni byli informowani na bieżąco. 

Została zmieniona  ustawa śmieciowa, co wiązało się z zatrudnieniem 

pracowników, którzy zajmą się sprawami z tym związanymi. Kolejnym elementem 

było zlikwidowanie Zespołu Obsługi Szkół i przejęcie pracowników przez Urząd, 

zresztą na wniosek Rady. Zwiększenie środków na wynagrodzenia dla 

pracowników jest efektem tych działań i te środki muszą być potencjalnie 

zapewnione. To, że środki w tym paragrafie zostają na koniec roku wynika również 
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z różnych przyczyn np. chorobowe pracowników, trwające dłużej niż miesiąc 

czasu, bo wtedy pensje wypłaca ZUS. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że rok temu złożył prośbę o 

informację na temat kosztów i pochodnych wynagrodzeń emerytów i rencistów 

zatrudnionych w Urzędzie Miejskim. W odpowiedzi na to pytanie podana została 

kwota 120 tys. zł.  

Ponadto Przewodniczący zwrócił się z pytaniem ilu obecnie zatrudnionych jest 

pracowników  w ramach umowy zlecenia, umowy o dzieło  i jakie to są koszty.  

 

Skarbnik Gminy – Pani Małgorzata Prasek poinformowała, że w Urzędzie 

Miejskim w ramach tych umów, o których mówi Pan Przewodniczący nikt nie jest 

zatrudniony.  

Ponadto Pani Skarbnik zauważyła, że w odpowiedzi na pytanie Pana 

Przewodniczącego z czego wynika wzrost wynagrodzeń pracowników o kwotę 289 

tys. zł była informacja, że to jest związane koniecznością zatrudnienia sekretarza, 

nagród jubileuszowych, odpraw emerytalnych oraz z wynagrodzeń i pochodnych 

dla pracowników przejętych z Zespołu Obsługi Szkół. To było kilkakrotnie 

wyjaśniane i ustnie, i w formie pisemnej.  

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Radnej – Pani 

Justyny Pichowicz. 

 

Wniosek został przyjęty 14 głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Radnego – Pana Piotra 

Brzęckiego dotyczący przeniesienia kwoty 45 tys. z wynagrodzenia pracowników  

i przeniesienia do rezerwy celowej na remont dróg i chodników ( ogólna kwota  

w rezerwie celowej to 87 tys. zł ). 
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Wniosek został przyjęty 14 głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Radnego – 

Pana Piotra Brzęckiego w sprawie przeniesienia kwoty 55 tys. zł z wynagrodzeń 

pracowników do rezerwy celowej na Towarzystwo Budownictwa Społecznego. 

 

Wniosek został przyjęty 14 głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zauważyła, że od kilku lat uczestniczy w 

uchwalaniu budżetu i za każdym razem jest tak, że wnioski, które Radni składają 

co roku na piśmie nie są uwzględniane przez Pana Burmistrza i potem trzeba 

zabierać pieniądze, żeby realizować te wnioski. To dotyczy między innymi 

programu stypendialnego i remontu  na przykład ul. Osiedle w Sokołowsku.  

Ponadto Pani Pichowicz poinformowała, że chciałaby poruszyć zasadnicze 

kwestie, których Pan Burmistrz  również nie uwzględnia. Pierwsze to zastosowanie 

preferencyjnych stawek podatku dla branży turystycznej. Ten temat jest zgłaszany 

od paru lat przy uchwalaniu budżetu. Kolejny wniosek to żeby pochylić się nad 

tematem budżetu obywatelskiego. Niestety temat  nie został podjęty, chociaż  

Radni również przychylali się do tego, żeby rozważyć taką możliwość. 

 

Burmistrz Mieroszowa w odniesieniu do wypowiedzi Pani Pichowicz zaważył,  

że jeśli chodzi o budżet obywatelski to należy wziąć pod uwagę fakt, że Mieroszów 

jest gminą miejsko – wiejską i od kilku lat jest wydzielony fundusz sołecki, który 

jest właśnie funduszem obywatelskim. To właśnie każde sołectwo ma pulę 

środków, którą dysponuje we własnym zakresie. To zebrania wiejskie decydują na 

co te środki są przeznaczane. Odnosząc się do zadań inwestycyjnych, to są one  

realizowane praktycznie na terenie całej gminy. Wszystkie, możliwe 

przedsięwzięcia, które są realizowane  z udziałem środków pomocowych głównie 

dotyczą oferty  dla wszystkich mieszkańców , niezależnie od tego czy dotyczą one 

infrastruktury turystycznej, czy infrastruktury drogowej. Zadania bieżące w 

zakresie funkcjonowania jednostek organizacyjnych to również jest dedykowane 



 

 

17 1

mieszkańcom. Oczywiście nie ma możliwości realizowania wszystkich wniosków, 

ponieważ to spowodowałoby około 5 mln. zł  niedoboru w budżecie. O tym 

decydują źródła dochodu. Trzeba też wziąć pod uwagę zmianę przepisów i 

wskaźnika zadłużenia jednostkowego zatwierdzonego przez Ministra Finansów. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zauważyła, że wcześniej tłumaczyła na czym 

polega budżet obywatelski. To nie polega na tym, że Burmistrz stwierdzi co należy 

zrobić w ramach środków publicznych, tylko właśnie przejęcie inicjatywy przez 

obywateli. Pobudza to zachowania demokratyczne. Chodzi również o wydzielenie 

środków dla mieszkańców miasta ponieważ oni nie mają takiego funduszu jakim 

jest fundusz sołecki dla sołectwa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że dzięki przyjętym wnioskom na 

Komisji i dzisiejszej sesji można powiedzieć, że jest to budżet zarówno Burmistrza 

jak i Radnych .Jest to budżet, w którym realny udział brali wszyscy Radni i 

wszystkie wnioski Rady do budżetu zostały przyjęte jednogłośnie . 

 

W związku z zakończeniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady 

Miejskiej odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie, informując 

jednocześnie że zgodnie ze Statutem Gminy będzie to głosowanie jawne imienne. 

 

Uchwała Nr L/237/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2013r.  

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Mieroszów na 2014r. została podjęta  

13 głosami „za” , 1 „przeciw”, 0 „wstrzymującymi się”. 

 

Za podjęciem uchwały głosowali Radni : Dorota Błażejowska, Piotr Brzęcki, Maria 

Chmielnicka, Robert Gałązka, Ryszard Gubernat, Agnieszka Kozłowska, Anna 

Macuk, Agnieszka Mądrzak – Wendycz, Henryk Mizera, Drota Nagórna, Ryszard  

Sierakowski, Michał Sowa, Katarzyna Wolska, Mieczysław Wujda. 

 

Przeciw podjęciu uchwały głosowała Radna – Pani Justyna Pichowicz. 
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Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do tego protokołu. 

 

Ad.10.Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Strategii Gminy 

Mieroszów na lata 2014-2020 omówiła Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani 

Dorota Bekier informując, że  Strategia Rozwoju Gminy Mieroszów na lata 2014 – 

2020 jest dokumentem określającym główne kierunki rozwoju w kontekście 

perspektywy finansowej 2014 – 2020. Dokument zawiera syntetyczną diagnozę 

obszaru funkcjonalnego Gminy w zakresie sytuacji społeczno - ekonomicznej, 

drzew problemowych oraz bilansu strategicznego sił i słabości wraz z analizą 

SWOT. Opracowanie obejmuje koncepcję funkcjonowania Gminy Mieroszów na 

najbliższe lata ze wskazaniem jej  wizji i misji, priorytetów, celów strategicznych 

oraz kierunków i scenariuszy rozwojowych. Ponadto dokument odnosi się do 

spójności i zbieżności z  obowiązującymi zewnętrznymi i wewnętrznymi 

opracowaniami strategicznymi na szczeblu gminnym, regionalny i krajowym. 

Główne założenia Strategii Rozwoju Gminy Mieroszów na lata 2014 – 2020 

wypracowane zostały podczas warsztatów strategicznych przez specjalnie powołany 

Zespół ds. opracowania Strategii. Do zespołu zaproszono lokalnych liderów oraz 

przedstawicieli różnych środowisk i grup społecznych ze szczególnym 

uwzględnieniem organizacji pozarządowych, podmiotów gospodarczych i instytucji 

kulturalnych.  Ważnym elementem procesu tworzenia Strategii były konsultacje 

społeczne. W celu dokładnego zbadania potrzeb, oczekiwań i preferencji 

społeczności lokalnej procedura uspołecznienia dokumentu zakładała bezpośredni 

udział mieszkańców w jego tworzeniu już na etapie formułowania wizji i celów 

strategicznych. Takie rozwiązanie umożliwiało wszystkim zainteresowanym 

aktywny udział w kreowaniu kluczowych dla Gminy kierunków rozwoju. 

Konsultacjom społecznym poddany został również projekt Strategii Rozwoju 

Gminy Mieroszów na lata 2014 - 2020.  
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Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje  

w tym punkcie. 

 

W dyskusji głos zabrali : 

 

Mieszkaniec Sokołowska – Pan Wiesław Mąka odniósł się do celów 

strategicznych. W celu Restrukturyzacja rolnictwa jest opisany jeden bardzo 

pozytywny punkt czyli konsolidacja małych gospodarstw rolnych na rzecz 

zwiększania areałów, na terenie gminy Mieroszów. Będzie to cel absolutnie 

martwy dlatego, że dotychczasowa praktyka w gospodarowaniu nieruchomościami 

rolnymi na obszarze nie tylko gminy Mieroszów, ale całego naszego kraju polega 

na zasadzie „kto da więcej”. Ponieważ grunty rolne na terenie gminy Mieroszów są 

w posiadaniu przede wszystkim osób  fizycznych, grunty będą  w posiadaniu 

Agencji Nieruchomości Rolnej Skarbu Państwa i nieduża część, która jest we 

władaniu gminy. Te podmioty mogą gospodarować gruntami w dowolny sposób – 

sprzedawać je, bądź wydzierżawiać. W związku z tym, że rolnictwo w Polsce nie 

jest specjalnie dochodowe, rolnicy często przegrywają przetargi z osobami z 

zewnątrz i spoza rolnictwa. Dlatego, jeżeli nie będą podjęte działania przez Radę 

Miejską i Burmistrza Mieroszowa do preferowania warunków dzierżawienia i 

odsprzedawania gruntów rolnych  istniejącym gospodarstwom rolnym, to zapis w 

Strategii dotyczący restrukturyzacji i powiększania gospodarstw rolnych będzie 

zapisem martwym. Chodzi o to, żeby ten cel był realizowany i żeby za tym szły 

kolejne działania organów gminy i żeby grunty nie trafiały w tzw. nierolnicze ręce. 

Kolejna uwaga dotyczy celu strategicznego nr 1 czyli „rozwój turystyki aktywnej i 

uzdrowiskowej”. Od lipca tego roku były w Sokołowsku organizowane spotkania 

dotyczące ewentualnej rewitalizacji miejscowości Sokołowska, na którym hasło 

uzdrowiskowości było kilkakrotnie wymieniane. Dla ludzi z zewnątrz, którzy 
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ewentualnie interesowaliby się jakimś inwestowaniem na  tym terenie to hasło jest 

wręcz odpychające ponieważ działalność uzdrowiskowa jest ściśle określona w 

ustawie o uzdrowiskach i wprowadza określone ograniczenia, poza które nie 

można wykraczać. Utworzenie w Sokołowsku uzdrowiska jest jednoznaczne z 

ograniczeniem wszelkiej innej działalności. W związku z tym jest sugestia, żeby 

zamienić to uzdrowisko na działalność rekreacyjno – leczniczą, co nie wyklucza 

uzdrowiska a jednocześnie nie wprowadza ograniczeń. 

 

Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier zauważyła, że ten dokument 

był na tyle długo upubliczniony, że był czas na zgłaszanie uwag co do celów 

strategicznych. Trudno powiedzieć czy teraz jest odpowiedni czas na 

wprowadzanie takich poważnych zmian, tym bardziej że zapis „ rozwój turystyki 

aktywnej i uzdrowiskowej” nie przesądza o żadnych sprawach. Pokazuje tylko 

kierunek, do którego zmierza gmina. Natomiast, jeśli chodzi o restrukturyzację 

rolnictwa to jest ujęty cel operacyjny „konsolidacja małych gospodarstw rolnych 

na rzecz zwiększania areałów. To nie jest zapis o zwiększaniu, tylko o działaniu na 

rzecz zwiększania areałów i gmina już od paru lat wprowadziła udogodnienia dla 

rolników poprzez odejście od umów rocznych, po to żeby rolnicy mogli realizować 

programy rolno – środowiskowe. Umowy są zawierane na czas nieokreślony, czyli 

taki najbardziej dogodny, żeby nie ograniczać okresu dzierżawienia gruntów, bo 

program rolno- środowiskowy trwa pięć lat. Natomiast nie ma możliwości 

wprowadzania zapisu ograniczającego dzierżawienia, czy też nabywania gruntów 

tylko przez rolników mieroszowskich. Ponadto po trzech latach realizowania takiej 

umowy rolnik ma prawo pierwokupu. 

Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier zaapelowała do radnych o 

podjęcie tego dokumentu z takimi zapisami, które zostały wypracowane wspólnie i 

przedyskutowane. 

 

Radny – Pan Henryk Mizera zauważy, iż wywnioskował z tej rozmowy, że Panu 

Mące chodzi o to, żeby te grunty rolne, które nadają się pod uprawę w pierwszym 

rzędzie przyznawać rolnikom, którzy już tą działalność rolniczą prowadzą.  
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Pan Wiesław Mąka zauważył, że nie do końca się zgadza z Panią Burmistrz w 

kwestii rolnictwa natomiast, jeśli chodzi o uwagi dotyczące uzdrowiska, to ma 

wątpliwości, które już nieraz zostały wrażone przy okazji różnych spotkań. Trudno 

było wcześniej złożyć uwagi ponieważ od niedawna znane jest stanowisko 

Ministra Zdrowia w sprawie ewentualnego utworzenia uzdrowiska na terenie 

gminy Mieroszów. Wszystkie rozmowy z potencjalnymi inwestorami, którzy 

chcieliby otworzyć jakąś działalność nieleczniczą tyko raczej rekreacyjną, wiedząc 

co oznacza uzdrowisko i jakie wprowadza ograniczenia, rezygnują szybko ze 

swoich zamierzeń. W Sokołowsku został zamknięty szpital, jeżeli nie będzie zapisu  

o prowadzeniu działalności rehabilitacyjnej to powstanie tam kolejny ZOL. Chodzi 

o to, żeby wprowadzić takie zapisy, które będą umożliwiały prowadzenie 

działalności rehabilitacyjnej, leczniczej przywracającej ludziom zdrowie. Zapis 

uzdrowiskowość temu nie będzie sprzyjał. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zauważyła, że od ponad dziesięciu lat istnieje 

uchwała dotycząca woli otworzenia uzdrowiska w Sokołowsku. Do tej pory 

Sokołowsko nie jest uzdrowiskiem, a nie widać żeby pojawili się jacyś inwestorzy. 

Z wypowiedzi Pana Mąki można wywnioskować, ze są tacy inwestorzy, ale boją 

się ponieważ będzie status uzdrowiska.  

Radna – Pani Justyna Pichowicz zauważyła, że bardzo chętnie chciałaby poznać 

tych inwestorów, szczególnie że powołują się  na działalność rehabilitacyjną, która 

nie jest zabroniona nawet w uzdrowisku. Zapis w Strategii nie zamyka możliwości 

prowadzenia działalności gospodarczej na terenie Sokołowska. Taki zapis istniał 

również w poprzedniej Strategii. 

 

Radna – Pani Dorota Nagórna zwróciła się z pytaniem czy ta Strategia była 

konsultowana z mieszkańcami Sokołowska i jak e jest zdanie mieszkańców na ten 

temat. 
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Pan Wiesław Mąka poinformował, że wyraża swoje osobiste zdanie a nie zdanie 

mieszkańców i jeżeli zgłasza jakieś propozycje, to też we własnym imieniu. Z 

ankiety, która została przeprowadzona wśród mieszkańców Sokołowska 55% jest 

za utworzeniem uzdrowiska, z tym ze realność utworzenia uzdrowiska w 

Sokołowsku jest niewielka. Z rozmów z tymi, którzy są potencjalnie 

zainteresowani zrobieniem czegoś w Sokołowsku – nie inwestorzy, tylko 

zainteresowani- wynika, że boją się zainwestować w jakąś działalność mając na 

uwadze, ze w Sokołowsku planuje się zrobić uzdrowisko. Zmiany w ustawie oraz 

zmiany zagospodarowania budynków w Sokołowsku wskazują, że trzeba szukać 

innego rodzaju działalności, nie uzdrowiskowej. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zauważyła, ze jeśli chodzi o zapis w Strategii 

odnośnie uzdrowiskowości, to uważa, że będzie on jak najbardziej służył 

rozwojowi gminy niezależnie od tego czy będzie uzdrowiskiem, czy też nie, z tego 

względu, ze znajduje on potwierdzenie w zapisach innych dokumentach 

strategicznych, chociażby w Strategii Województwa Dolnośląskiego i będzie miał 

odzwierciedlenie w pozyskiwaniu środków. Dlatego pozostawienie tego zapisu jest 

jak najbardziej słuszne i nie decyduje o tym czy będzie ten status uzdrowiska i 

będzie blokował działalność potencjalnych inwestorów, a będzie umożliwiał 

korzystanie z szerszej palety środków zewnętrznych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do burmistrza z zapytaniem czy było 

jakieś pismo z Ministerstwa Zdrowia odnośnie utworzenia uzdrowiska w 

Sokołowsku. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz poinformował, że było 

kierowane wystąpienie do Ministra Zdrowia o wydanie wstępnej opinii. To 

wystąpienie zostało poprzedzone spotkaniem, które odbyło się w Sokołowsku. 

Taka odpowiedź  przez Ministra Zdrowia została udzielona, że przy tych 

uwarunkowaniach, które występują raczej nie będzie możliwe uzyskanie statusu 

uzdrowiska. 
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W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady 

Miejskiej odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr L/238/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2013r. w 

sprawie uchwalenia Strategii Gminy Mieroszów na lata 2014 – 2020 została 

podjęta 14 głosami „za” ( jednogłośnie ). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do tego protokołu. 

 

Ad.11.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uznania 

skargi na Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej za zasadną/bezzasadną 

omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz, informując że w 

związku ze skargą Państwa Anny i Pawła Rużak  na nienależyte wykonywanie 

zadań przez Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej zostało przeprowadzone 

postępowanie wyjaśniające. W dniu 9 grudnia br. do Urzędu Miejskiego 

w Mieroszowie wpłynęło pismo zawierające obszerne informacje dotyczące 

świadczeń pomocy społecznej udzielonych Państwu Rużak.  

Z w/w informacji wynika, że OPS udziela w/w rodzinie wsparcie finansowe w 

różnych formach; zasiłku stałego, okresowego, celowego, dożywiania, 

świadczenia rodzinnego, stypendium, dodatku mieszkaniowego, wyjazdu dzieci na 

bezpłatne kolonie. Miesięczna wartość świadczonej pomocy wynosi około 

2 500,00 – 3 000,00 zł. W 2010 r. OPS udzielił pomocy w łącznej kwocie 

23 261,18 zł, w 2011 r. w kwocie 31 537,86 zł oraz umorzenie czynszu na kwotę 

5 300 zł , w 2012r. pomocy w łącznej wysokości 37 118,98. Natomiast 2013 w 

okresie od stycznia do listopada kwota pomocy społecznej wynosiła 35 541,80 zł. 

Ponadto OPS ponosi koszty pobytu dziecka Pawła Rużaka - Karoliny Rużak w 

placówce opiekuńczo-wychowawczej w miesięcznej kwocie 292, 25 zł (łącznie 

2 260,07 zł). W okresie poprzedzającym złożenie skargi tj. w październiku br. 

udzielono pomocy na kwotę 2 849,88 zł, a w listopadzie br. na kwotę 3 985,48 zł.  
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Faktem, który należy podkreślić jest utrzymywanie w/w rodziny tylko i 

wyłącznie  

ze świadczeń pomocy społecznej. Państwo Rużak od kilku lat pozostają bez 

zatrudnienia, zdarzało się jedynie, że Pani Anna Rużak pracowała na krótkie 2-3 

miesięczne umowy.   

Ponadto należy zauważyć, że świadczenia udzielane są na podstawie 

decyzji dotyczących wysokości przyznawanej pomocy, od których przysługuje 

możliwość odwołania do Samorządowego Kolegium Odwoławczego w 

Wałbrzychu, czego państwo Rużak nie uczynili. 

W związku z powyższym przedstawione w skardze zarzuty dotyczące braku 

jakiejkolwiek pomocy z Ośrodka Pomocy Społecznej w Mieroszowie należy 

uznać za bezzasadne. 

 

Przewodnicząca Komisji  Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został 

zaopiniowany pozytywnie. Skarga została uznana za bezzasadną. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w 

tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt 

uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr L/239/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2013r.  

w sprawie uznania skargi na Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej   

za bezzasadną 13 głosami „za” ( jedna osoba nieobecna podczas głosowania) 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do tego protokołu. 
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Ad.12.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia 

zmian do budżetu gminy Mieroszów omówiła Skarbnik Gminy – Pani Małgorzata 

Prasek informując, że na podstawie analizy sprawozdania Rb 27S na dzień 

30.09.2013 roku oraz przewidywanego wykonania dochodów do końca roku dokonuje 

się następujących zmian w planie budżetu  po stronie dochodów: 

− Rozdział 01095 Pozostała działalność § 0750 Dochody z najmu i dzierżawy 

składników majątkowych – zwiększenie o kwotę 3.140,00 zł w związku z 

podpisanymi  umowami dzierżawy działek rolnych, 

− Rozdział 60016 Drogi publiczne gminne § 0690 Wpływy z różnych opłat – 

zwiększenie o kwotę 4.000,00 zł dotyczy wyższych wpływów z tytułu opłaty 

parkingowej, 

− Rozdział 70004 Różne jednostki obsługi gospodarki mieszkaniowej – 

przesunięcia między paragrafami na łączną kwotę 245.746,00 zł dotyczą 

czynszów 

i opłat za wynajem pomieszczeń, 

− Rozdział 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami § 0920 Pozostałe 

odsetki – zwiększenie o kwotę 1.800,00 zł z tytułu odsetek od nieterminowych 

wpłat, 

− Rozdział 71035 Cmentarze § 0690  Wpływy z różnych opłat – zwiększenie o 

kwotę 14.000,00 zł wpływów dotyczących opłat cmentarnych, 

− Rozdział  75023 Urzędy gmin ( miast i miast na prawach powiatu) – kwota 

131,00 zł w § 0870 Wpływy ze sprzedaży składników majątkowych dotyczy 

sprzedaży wymienionych grzejników, natomiast w § 0920 Pozostałe odsetki 

zmniejszenie o kwotę 7.000,00 zł dotyczy kapitalizacji  odsetek od rachunków 

− Rozdział 75615 Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od 

czynności cywilnoprawnych, podatków i opłat lokalnych od osób prawnych i 

innych jednostek organizacyjnych – zwiększenie na łączną kwotę 409.400,00 zł 

jest spowodowane wyższymi dochodami z podatku od nieruchomości, podatku 

od środków transportowych orz odsetek od nieterminowych wpłat, 

− Rozdział 75616 Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od 

spadków  
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i darowizn, podatku od czynności cywilnoprawnych, podatków i opłat lokalnych 

od osób fizycznych – zmniejszenie o kwotę 74.000,00 zł wynika z niższych niż 

planowano wpływów z tytułu podatku od nieruchomości, rolnego i od środków 

transportowych, 

− Rozdział 75618 Wpływy z innych opłat stanowiących dochody jst na podstawie 

odrębnych ustaw § 0490 Wpływy z innych lokalnych opłat pobieranych przez  

jst na podstawie odrębnych ustaw – zwiększenie o kwotę 60.000,00 zł dotyczy 

wyższych dochodów w związku z opłatami za zajęcie pasa drogowego, 

− Rozdział 75621 Udziały gmin w podatkach stanowiących dochód budżetu 

państwa § 0020 Podatek dochodowy od osób prawnych – zmniejszenie planu 

dochodów o kwotę 140.000,00 zł następuje na podstawie sprawozdań 

składanych przez Urzędy Skarbowe. 

Na podstawie informacji od Ministra Finansów o przyznaniu Gminie kwoty 

40.938,00zł ze środków rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej zwiększa się 

dochody w rozdziale 75801 Część oświatowa subwencji ogólnej dla jst § 2920 

Subwencje ogólne z budżetu państwa z przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów 

związanych z wypłatą odpraw dla nauczycieli. 

W rozdziale 90002 Gospodarka odpadami zmienia się klasyfikację planowanych 

dochodów z § 0830 Wpływy z usług na § 0690  Wpływy z różnych opłat. Jednocześnie 

zmniejsza się zarówno dochody jak i wydatki o kwotę 100.000,00 zł. 

W związku z otrzymaną darowizną od Merc Trans dla sołectwa Rybnica Leśna na 

organizację Mikołaja w kwocie 500,00 zł zwiększa się dochody i wydatki w rozdziale 

92195 Pozostała działalność. 

Przyczyną zwiększenia dochodów w rozdziale 92605 Zadania w zakresie kultury 

fizycznej jest otrzymanie z Ubezpieczeniowej gwarancji należytego wykonania 

kontraktu i usunięcia wad i usterek kwoty 100.617,00zł. Środki te zostały 

przeznaczone na wydatki związane z realizacją umowy na wykonanie robót 

budowlanych dot. projektu „Budowa Gminnego Centrum Edukacyjno- Sportowego w 

Mieroszowie”. 

Ze względu na konieczność wykonania robót dodatkowych wynikających z Decyzji Nr 

176/2013 z dnia 25.11.2013r. znak : NB.MW/7356/46/8-2/5816-07/1713/2013 
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Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Wałbrzychu niezbędna jest zmiana 

załącznika inwestycyjnego i dokonanie następujących zmian:  

23. Rozdział  70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami, zadanie pn. 

Przebudowa dachu budynku przy ul. Unisławskiej 2 w Sokołowsku – zwiększenie 

wydatków o kwotę 40.000,00 zł, 

24.  Rozdział  70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami, zadanie pn. Remont 

sali spotkań Mieroszowskiego Centrum Kultury przy ul. Żeromskiego 28 - 

zmniejszenie wydatków o kwotę 19 000,00 zł, 

25. Rozdział  75023 Urzędy gmin ( miast i miast na prawach powiatu), zadanie pn. 

Modernizacja instalacji co w budynku Urzędu Miejskiego w Mieroszowie - 

zmniejszenie wydatków o kwotę 21 000,00 zł. 

Zwiększenia po stronie dochodów zostały przeznaczone na zwiększenia w planie 

wydatków, których rzeczywiste wykonanie do końca roku będzie wyższe niż 

szacowano: 

Rozdział 60016 Drogi publiczne gminne § 4300 Zakup usług pozostałych – 

zwiększenie wydatków dotyczących remontów cząstkowych oraz zimowego 

utrzymania dróg o kwotę 26.000,00 zł, 

Rozdział 90003 Oczyszczanie miast i wsi § 4300 Zakup usług pozostałych – 

zwiększenie wydatków związanych z oczyszczaniem miasta o kwotę 5.869,00 zł, 

Rozdział 90015 Oświetlenie ulic, placów i dróg § 43260 Zakup energii– zwiększenie  

o kwotę 3.000,00 zł wydatków dotyczących opłat za zużytą energię. 

Przesunięcie kwoty 2.290,00 zł z rozdziału 85219 Ośrodki pomocy społecznej do 

rozdziału 85415 Edukacyjna opieka wychowawcza stanowi udział gminy w wydatkach 

dotyczących świadczeń pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym 

(stypendia i zasiłki szkolne). 

W związku z koniecznością wykonania programu funkcjonalno użytkowego w celu 

złożenia wniosku o dofinansowanie zadania pn. „Zadaszenie sceny na Parkowej Górze 

w Mieroszowie  zwiększa się wydatki o kwotę 10.000,00 zł w rozdziale 92695 

Pozostała działalność § 4300 Zakup usług pozostałych. 

Powyższe zmiany po stronie dochodów i wydatków oraz rozchodów są niezbędne do 

przeprowadzenia w budżecie gminy, co jest wyłączną kompetencją organu 
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stanowiącego, w związku z powyższym podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie 

jest uzasadnione. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, że 

projekt uchwały był omawiany na Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

W dyskusji głos zabrali :  

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zauważył, że były już wydatkowane środki na zimowe 

utrzymanie dróg. 

 

Skarbnik Gminy – Pani Małgorzata Prasek poinformowała,  że faktura w 

związku z zimowym utrzymaniem dróg była wystawiona za listopad, wtedy, kiedy 

spadł pierwszy śnieg. 

 

Radny Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z pytaniem czy ktoś z urzędu sprawdza 

jakość świadczonych usług w zakresie odśnieżania. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier poinformowała, że jest pracownik, który 

sprawdza jakość wykonywanych usług. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodniczący Rady  Miejskiej odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie informując jednocześnie, że zgodnie ze 

Statutem Gminy Mieroszów będzie to głosowanie jawne imienne. 

 

Uchwała Nr L/240/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2013r. została 

podjęta 14 głosami „za” ( jednogłośnie ). 
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Za podjęciem uchwały głosowali Radni : Dorota Błażejowska, Piotr Brzęcki, Maria 

Chmielnicka, , Robert Gałązka, Ryszard Gubernat, Agnieszka Kozłowska, Anna 

Macuk, Henryk Mizera, Dorota Nagórna, Justyna Pichowicz, Ryszard Sierakowski, 

Michał Sowa, Katarzyna Wolska, Mieczysław Wujda. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 9 do tego protokołu. 

 

Ad.13.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia 

zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013-2018 omówiła Skarbnik 

Gminy – Pani Małgorzata Prasek, informując że Załącznik nr 1 – Przepływy 

pieniężne i kwota długu w niniejszej uchwale otrzymuje nowe brzmienie, w którym 

zaktualizowano dochody i wydatki w 2013r. Zmiany podyktowane są dostosowaniem 

do zgodności planu w tym zakresie z wielkościami ustalonymi w budżecie Gminy 

Mieroszów. 

Zmiana załącznika zawierającego wykaz zadań inwestycyjnych planowanych  

do realizacji spowodowała następujące zmiany w załączniku przedsięwzięć: 

− Zadanie pn. Remont sali spotkań Mieroszowskiego Centrum Kultury przy  

ul. Żeromskiego 28 - zmniejszenie wydatków o kwotę 19 000,00 zł, 

− Zadanie pn. Modernizacja instalacji co w budynku Urzędu Miejskiego  

w Mieroszowie - zmniejszenie wydatków o kwotę 21 000,00 zł. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 
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W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt 

uchwały i poddał go pod głosowanie, informując jednocześnie że zgodnie ze 

Statutem Gminy będzie to głosowanie jawne imienne. 

 

Uchwała Nr L/241/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2013r. w 

sprawie wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013-

2018 została podjęta 14 głosami „za”. 

 

Za podjęciem uchwały głosowali Radni : Dorota Błażejowska, Piotr Brzęcki, Maria 

Chmielnicka, , Robert Gałązka, Ryszard Gubernat, Agnieszka Kozłowska, Anna 

Macuk, Henryk Mizera, Dorota Nagórna, Justyna Pichowicz, Ryszard Sierakowski, 

Michał Sowa, Katarzyna Wolska, Mieczysław Wujda. 

 

Zaopiniowany projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do tego protokołu. 

 

Ad.14.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie ustalenia 

wysokości opłat cmentarnych omówiła Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani 

Dorota Bekier,  informując, że świadczenie usług komunalnych jest jednym z zadań 

własnych gminy, co wprost wynika z art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym. Ich celem jest bieżące i nieprzerwane zaspakajanie potrzeb 

ludności w drodze świadczenia usług powszechnie dostępnych. 

 Przedłożona uchwała ustala opłaty związane z zarządzaniem cmentarzem 

komunalnym przez Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej „Mieroszów” 

Sp. z o.o w Mieroszowie. Obecne opłaty cmentarne obowiązują od  1 września 2009 r. 

Proponowany wzrost opłat  wynika ze zwiększonych kosztów, które wiążą się z 

bieżącą eksploatacją cmentarza oraz z utrzymaniem czystości i porządku itp. W 2012 

r. wydatki za odbiór odpadów komunalnych powstających na cmentarzu wyniosły 

11.358 złotych,  opłata roczna w 2013 r. będzie wynosić 18.840 złotych, natomiast w 

2014 r. opłata ta wyniesie 23.232 złote. W 2014 roku planuje się wycinkę 12 sztuk 

drzew zagrażających bezpieczeństwu.  
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 Koszty związane w utrzymaniem i funkcjonowaniem cmentarza w latach 2012 i 

2013 przedstawiają się następująco: 

 

 

 

l.p Rok Dochód Wydatki 
 

Strata 

1. 2012 47.363,00 85.854,00 
 

38.491,00 

2. I-X 2013 
 

49.579,00 76.260,00 26.681,00 

 
Porównanie opłat w stosunku do dotychczas obowiązującej uchwały: 
 
l.p Wyszczególnienie j. 

m 
Opłata 
obowią
zująca  
w zł 

Opłata 
propon
owana 
w zł. 

 
Wzr
ost 
w % 

1 Opłata za wykup miejsca pod pochówek w grobie 
ziemny m: 

� jednoosobowym 
� dziecięcym 
� urnowym 

 
szt. 
szt. 
szt. 

 
225 
110 
100 

 
250 
130 
120 

 
11 
18 
20 

2 Opłata za wykup  miejsca pod pochówek w grobie 
murowanym: 

� jednoosobowym 
� dwuosobowym  
� czteroosobowym 
� urnowym murowanym rodzinnym 
 

 
szt. 
szt. 
szt. 
szt. 

 
500 
900 
1600 
800 

 
550 
990 
1760 
880 

 
10 
10 
10 
10 

3 Opłata dodatkowa za każdy m2 powierzchni 
przewyższającej obowiązujące normatywy przy 
postawieniu nagrobka 

 
m2 

 
110 

 
120 

 
9 

4 Pokładne, dochowanie trumny lub urny  szt. 225 250 11 
5 Rezerwacja miejsca na 10 lat szt. 650 700 7 
6 Przedłużenie rezerwacji na 5 lat szt. 325 350 8 
7 Zezwolenie na postawienie  nagrobka : 

� pojedynczego 
� dwuosobowego 
� dziecinnego lub urnowego 

 
szt. 
szt. 
szt. 

 
130 
150 
65 

 
150 
170 
80 

 
15 
13 
23 

8 Przedłużenie  użytkowania miejsca na 20 lat i każde 
następne 20 lat : 

� osoby dorosłej 
� dziecka lub pod  urnę 

Przedłużenie użytkowania miejsca na 10 lat : 
� osoby dorosłej 
� dziecka lub  pod urnę 

 
 

szt. 
szt. 

 
szt. 
szt. 

 
 

225 
80 
 

130 
45 

 
 

250 
100 

 
150 
60 

 
 
11 
25 
 
15 
33 
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Przedłużenie użytkowania miejsca na 5 lat  dla  : 
� osoby dorosłej 
� dziecka lub pod urnę 

 

 
szt. 
szt. 

 
0 
0 

 
75 
40 

 
100 
100 

9 Opłata za pobór wody i wywóz odpadów 
komunalnych przy przedłużeniu użytkowania grobu 
na 10 lat 

szt. 30 120 300 

10 Opłata za pobór wody i wywóz  odpadów 
komunalnych przy przedłużeniu użytkowania grobu 
na 5 lat 

 
szt. 

 
0 

 
60 

 
 

 
100 
 

 
 
 Proponowana podwyżka opłat  mieści się w granicach od 8 do 33%.  

Największy  wzrost opłat dotyczy opłaty za pobór wody i wywóz  odpadów 

komunalnych przy przedłużeniu opłaty za użytkowanie grobu na 10 lat  lub 5 lat. 

Wysokość opłaty wynika z podjętej  Uchwały Nr XLII/199/13 Rady Miejskiej 

Mieroszowa z dnia 29 kwietnia 2013 r. w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i 

ustalenia stawki opłaty za pojemnik. Koszty związane z wykonywanymi pracami 

bezpośrednio przy ekshumacji uiszczane są  u zarządcy cmentarza.  

Z–ca Burmistrza Mieroszowa poinformowała również, że w związku z sugestia 

Radnych, Prezes Spółki ZGKiM  „Mieroszów” przedstawił dodatkowy materiał – 

kalkulację kosztów ponoszonych przez Zakład Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Mieroszowie. 

 

Kalkulacja stanowi załącznik nr 11 do tego protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na Komisji Ogólnej. Głosując 2 „za”,  

2 „przeciw”, 7 „wstrzymującymi się” Komisja nie wyraziła opinii  do projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

W dyskusji głos zabrali :  
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Radny – Pan Piotr Brzęcki poinformował, że przeglądając kalkulację 

przedłożona przez Pana Prezesa , zauważył że : wynagrodzenia wzrastają o 30 %, 

usługi transportowe o 26%, odpady o 100%,  energia 50%, paliwo 56%, remonty 

64%, woda 40%, koszty ogólnozakładowe prawie 50%. Razem wychodzi wzrost o 

300%. 

 

Prezes Spółki ZGKIM zauważył, że największa podwyżka jest w odpadach . 

Stawki na wywóz nieczystości uchwaliła Rada. W 2012r. te koszty wynosiły 11 

tys. zł  a teraz wzrosły czterokrotnie. Ze względu na trudności z pomieszczeniem 

odpadów w zadeklarowanych wcześniej sześciu pojemnikach, od stycznia 2014r. 

Spółka zadeklaruje 9 pojemników  i też nie ma pewności, że to wystarczy.  

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z zapytaniem czy koszty 

ogólnozakładowe wymienione w części opisowej powinny być połączone z 

wynagrodzeniami czy to są inne wynagrodzenia niż, te które wynikają z części 

tabelarycznej. 

 

Prezes ZGKiM – Pan Ryszard Moździoch wyjaśnił, że wynagrodzenia ujęte w 

kalkulacji, to są wynagrodzenia pracownika  obsługi cmentarza, mistrza i osób, 

które tam wykonują pracę. W kosztach ogólnozakładowych są ujęte koszty 

administracji, podzielone proporcjonalnie do kosztów ogólnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem ile jest miejsc 

grzebalnych na cmentarzu komunalnym i jaki jest przychód miesięczny z tego 

tytułu. 

 

Prezes Spółki ZGKiM  „Mieroszów” w odpowiedzi na powyższe pytanie 

poinformował, że miejsc grzebalnych jest około 3 350 opłaty miesięczne z tego 

tytułu różnie się kształtują. Rocznie natomiast jest to około 63 tys. zł . Gmina 

zgodnie z umową płaci 78 tys. więc jeszcze brakuje. Z tego tytułu jest około 5 tys. 

zaległości, które są windykowane. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem w jaki sposób jest 

rozliczana woda przy cmentarzu i czy ktoś sprawdza zużycie tej wody, bo zdarza 

się często że działkowcy, którzy mają swoje działki przy cmentarzu korzystają z tej 

wody. 

 

Prezes Spółki – Pan Ryszard Moździoch poinformował, że jest tam 

zamontowany wodomierz, który jest sprawdzany. Była też sprawdzona sprawa z 

korzystaniem wody przez działkowców i jeżeli takie zdarzenia mają miejsce, to jest 

to sprawa marginalna. Podobnie dzieje się ze śmieciami. Często osoby prywatne 

wyrzucają swoje śmieci do pojemników przy cmentarzu. To też pracownicy Spółki 

starają się nadzorować.  

 

Przewodniczący Rady – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z pytaniem z czego 

wynika fakt, że większość usług pogrzebowych wykonują firny zewnętrzne, 

prywatne. 

 

Prezes Spółki – Ryszard Moździoch zauważył, że pewnie wynika to ze sposobu 

rozliczania i od osoby która zleca tą usługę. Nie można nikogo przymusić do 

korzystania z usług. Nieraz jest tak, że jest wymiana z zakładem prywatnym na 

świadczenie usług. 

 

Radny – Pan Henryk Mizera zwrócił się z pytaniem czy na odbiór odpadów 

można by było zawrzeć inny rodzaj umowy, taki bardziej elastyczny np. zwiększyć 

ilość pojemników w okresie listopada. Być może ta ilość pojemników jaka jest 

teraz jest wystarczająca w innych okresach, gdzie tego rodzaju odpadów nie ma aż 

tyle.  

 

Prezes Spółki ZGKiM zauważył, że teraz jest złożona deklaracja na dziewięć 

miesięcy a nie na dwanaście, ale w okresie Wszystkich Świętych odpadów jest taka 

ilość, że odpady są składowane w kontenerach. 
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W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady 

Miejskiej odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr L/242/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30  grudnia 2013r.  

w sprawie ustalenia wysokości opłat cmentarnych została podjęta 5 głosami „za”, 0 

„przeciw”, 9 „wstrzymującymi się”. 

 

Zaopiniowany projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do tego protokołu. 

 

Ad.15.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie udzielenia 

upoważnienia w zakresie prowadzenia postępowań i wydawania decyzji 

administracyjnych w sprawach indywidualnych dotyczących zryczałtowanego 

dodatku energetycznego dla odbiorców wrażliwych energii elektrycznej omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz, informując że zgodnie z art. 5d 

ustawy z dnia 10 kwietnia 1997 roku – Prawo energetyczne, dodatek energetyczny 

przyznaje wójt, burmistrz, prezydent miasta w drodze decyzji administracyjnej, na 

wniosek odbiorcy wrażliwego energii elektrycznej. Odbiorca wrażliwy energii 

elektrycznej – to osoba, której przyznano dodatek mieszkaniowy w rozumieniu art. 2 

ust. 1 ustawy z dnia 21 czerwca 2001 roku o dodatkach mieszkaniowych ( Dz. U. Nr 

71, poz. 734 z późniejszymi zmianami), która jest stroną umowy kompleksowej lub 

umowy sprzedaży energii elektrycznej zawartej z przedsiębiorstwem energetycznym i 

zamieszkuje w miejsce dostarczania energii elektrycznej. 

Przyjęcie niniejszej uchwały powoduje przeniesienie kompetencji do załatwienia 

indywidualnych spraw w zakresie administracji publicznej dotyczących 

zryczałtowanego dodatku energetycznego dla odbiorców wrażliwych energii 

elektrycznej zamieszkałych na terenie Gminy Mieroszów z organu wykonawczego 

gminy na inny podmiot – Ośrodek Pomocy Społecznej w Mieroszowie – który stanie 

się organem właściwym do załatwienia tych spraw w drodze decyzji administracyjnej. 
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Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

ze projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard 

Gubernat poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr L/243/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2013r.  

w sprawie udzielenia upoważnienia w zakresie prowadzenia postępowań i 

wydawania decyzji administracyjnych w sprawach indywidualnych dotyczących 

zryczałtowanego dodatku energetycznego dla odbiorców wrażliwych energii 

elektrycznej została podjęta 14 głosami „za”. ( jednogłośnie). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 13 do tego protokołu. 

 

Ad.16.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa zmieniający Uchwałę  

Nr XXV/114/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 kwietnia 2012r. w sprawie 

podjęcia współdziałania miedzy jednostkami samorządu terytorialnego w ramach 

Aglomeracji Wałbrzyskiej  omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej 

Laszkiewicz, informując Deklaracja Aglomeracji Wałbrzyskiej, przyjęta w 2012 roku 

przez 16 gmin sygnatariuszy stanowi podstawę współdziałania i integracji terytorialnej 

samorządów dążących do uczynienia Aglomeracji wałbrzyskiej beneficjentem 

europejskiego sposobu wspomagania trwałego i zrównoważonego rozwoju.  

W 2013 roku wolę przystąpienia do Aglomeracji Wałbrzyskiej i realizacji w jej 

ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych wyraziło również 7 gmin powiatu 

świdnickiego. Włączenie nowych  sygnatariuszy Deklaracji Aglomeracji Wałbrzyskiej 

stworzy im możliwość ubiegania się o wsparcie finansowe z UE i wpisuje się w 
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Strategię Województwa Dolnośląskiego w kontekście sięgania po fundusze unijne na 

realizację wspólnych projektów w latach 2014 – 2020. 

Biorąc pod uwagę powyższe, podjęcie uchwały przyjmującej treść Deklaracji 

Aglomeracji Wałbrzyskiej podpisanej w dniu 22 listopada 2-13 roku przez 23 

sygnatariuszy jest uzasadnione. 

  

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

ze projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard 

Gubernat poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr L/244/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2013r.  

zmieniający Uchwałę Nr XXV/114/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia  

27 kwietnia 2012r. w sprawie podjęcia współdziałania miedzy jednostkami 

samorządu terytorialnego w ramach Aglomeracji Wałbrzyskiej  została podjęta  

14 głosami „za”. 

 

Zaopiniowany projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do tego protokołu. 

 

Ad.17.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Komisji Ogólnej na I półrocze 2014r. omówiła Przewodnicząca 

Komisji Ogólnej – Pan Dorota Błażejowska informując, że plan pracy po 

zmianach przyjętych na Komisji Ogólnej  wygląda następująco :  

L.p. Data sesji Temat posiedzenia 
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1. 

 
STYCZEŃ 

 
1. Sprawozdanie Komisji Ogólnej z działalności w 2013r. 
2. Perspektywy funkcjonowania Sanatoriów Dolnośląskich 

w Sokołowsku 
 

 
 

2. 

 
 

LUTY  

1. Gospodarka gruntami rolnymi w oparciu o zawierane umowy 
dzierżawy. 

2. Inwestycje planowane z Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 
w ramach Aglomeracji Wałbrzyskiej.  

3. Koszty funkcjonowania oświaty w 2013 roku a subwencja z 
budżetu państwa oraz bieżące potrzeby w rozbiciu na poszczególne 
placówki. 

 
 

3. 
 

MARZEC  
1. Koszty funkcjonowania Mieroszowskiego Centrum Kultury 

w 2013r. w rozbiciu na działy : biblioteka, kultura, sport. 
2. Turystyka i wypoczynek  - analiza infrastruktury, problemy 

i potrzeby. 
3. Zaopatrzenie mieszkańców gminy w wodę i odbiór ścieków. 
 

 
4. 

 
KWIECIE Ń 

1. Realizacja zadań publicznych przez organizacje pozarządowe oraz 
ich potrzeby w tym zakresie. 

2. Realizacja wniosków najemców lokali mieszkalnych o ich wykup 
w drodze bezprzetargowej w roku 2013. 

3. Zatwierdzenie bilansu instytucji kultury  za  2013r. 
4. Realizacja uchwał dotyczących gospodarki odpadami. 
 

 
5. 

 
MAJ  

1. Stan bezpieczeństwa i ochrony przeciw pożarowej na terenie gminy 
Mieroszów za rok 2013. 

2. Realizacja zadań profilaktyki w zakresie uzależnień prowadzonej 
przez  Ośrodek Pomocy Społecznej  i  placówki oświatowe  

3. na terenie gminy Mieroszów. 
4. Sytuacja finansowa Zakładu Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej  Spółki z o.o 
5. Przewozy na terenie gminy Mieroszów. 
6. Realizacja Inwestycji w 2013r. 
 

 
 

6. 

 
 

CZERWIEC  

1. Informacja o arkuszach organizacyjnych szkół na rok szkolny 
2014/2015. 

2. Propozycje programowe akcja LATO 2014r. (szkoły 
+ Mieroszowskie Centrum Kultury). 

3. Problem bezrobocia na terenie gminy Mieroszów. 
4. Plan pracy Komisji Ogólnej na II półrocze 2014r.  
5. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2013r.  
6. Wykonanie budżetu Gminy Mieroszów za 2013r. – Absolutorium. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat  otworzył dyskusje  

w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Uchwała Nr L/245/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2013r. w 

sprawie zatwierdzenie planu pracy Komisji Ogólnej  na I półrocze 2014r. została 

podjęta 14 głosami „za”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 15 do ego protokołu. 

 

Ad.18.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2014r. omówiła Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej – Pani Justyna Pichowicz informując, że propozycja planu 

przedstawia się następująco :  

 
 

L.p. 
 

Miesiąc Temat posiedzenia 

 
1. 
 

styczeń 
Prawidłowość i celowość wydatkowania środków z funduszu 
remontowego za mienie gminne oraz opłaty za administrowanie 
tym mieniem przez Spółkę ZGKiM Mieroszów w 2013 roku  

 
2. 
 

luty  
Kontrola realizacji zaleceń Komisji Rewizyjnej z kontroli 
przeprowadzonych w 2011 roku  

 
3. 
 

marzec   
Kontrola realizacji zaleceń Komisji Rewizyjnej z kontroli 
przeprowadzonych w 2012 roku  

 
4. 
 

kwiecień  
Kontrola realizacji zaleceń Komisji Rewizyjnej z kontroli 
przeprowadzonych w 2013 roku  

 
5. 
 

maj 
Prawidłowość i celowość wydatkowania środków z funduszu 
sołeckiego w 2013 roku - Sołectwo Nowe Siodło 

 
6. 
 

czerwiec Plan pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2014 r. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w 

tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Uchwała Nr L/246/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2013r. w 

sprawie zatwierdzenie planu pracy na I półrocze 2014r. została podjęta 14 głosami 

„za”( jednogłośnie). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 16 do tego protokołu. 

 

Ad.19.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz poinformował, że na 

poprzedniej sesji na wszystkie pytania była udzielana odpowiedź na bieżąco. 

 

Ad.20.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

 

Na pytanie Radnego – Pana Piotra Brzęckiego czego dotyczyło spotkanie z 

władzami Śląskiego Konsorcjum Autobusowego, odpowiedzi udzielił Burmistrz 

Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz informując, ze było to spotkanie 

podsumowujące działalność tej spółki na terenie Wałbrzycha i Aglomeracji 

Wałbrzyskiej. Spółka wygrała przetarg na przewozy pasażerskie na terenie 

Wałbrzycha. Zakupiła 30 nowych autobusów, które zostały włączone do 

przewozów pasażerów z terenu Wałbrzycha i okolic. Spółka zakończyła rok 

wynikiem dodatnim. 

 

Na pytanie Radnego – Pana Piotra Brzęckiego w sprawie podjęcia działań w 

zakresie postępowania środowiskowego, dotyczącego firmy „Meblostef” 

odpowiedzi udzieliła Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier, informując że wniosek 
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„Meblostefu” dotyczył wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach  

spalania odpadów z drewna – płyty HDF i płyty wiórowej melaminowanej. 

 

Na pytanie Radnego – Pana Piotra Brzęckiego  o ile została zwiększona składka 

członkowska na 2014r. w Stowarzyszeniu Lokalnej Grupy Działania Kwiat Lnu 

odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa informując, że generalnie te składki 

liczone na „głowę mieszkańca” zostały zachowane z poziomu roku 2013. Jeżeli 

chodzi o gminę Mieroszów, to jest to kwota 7 180 zł. Natomiast zwiększyła się o 

kwotę 5 tys. zł w skali roku, to jest spowodowane propozycją wsparcia programu 

„Działaj lokalnie”, które prowadzi Stowarzyszenie „Granica”. Gmina dotychczas 

wspierała te działania w układzie grantu, w ramach konkursu, który był 

organizowany. Ale ponieważ to działanie w układzie czasowym, w układzie 

realizacji pewnych przedsięwzięć  zaproponowano aby te granty udzielane przez 

gminy w wysokości 5 tys. zł weszły w składki członkowskie. Tak też się stało, 

została zmieniona uchwała zwiększająca o kwotę 5 tys. zł w stosunku do 

wszystkich sześciu  gmin, które są członkami Lokalnej Grupy Działania  i ta 

całkowita pula środków zwiększy się o 30 tys. zł, a to z kolei pozwoli na 

pozyskanie przez Stowarzyszenie „Granica” kolejnych 30 tys. zł., czyli łącznie 60 

tys. zł, które mogą być przeznaczone na wsparcie projektów z terenu objętych 

działaniem Lokalnej Grupy Działania. W roku 2013 z tej kwoty skorzystało 16 

projektów na łączną kwotę 56 tys. zł. 

 

Na pytanie Radnej – Pani Justyny Pichowicz  w sprawie postępowania 

nakazowego jeżeli chodzi o decyzje nadzoru budowlanego i zadania związanego z 

remontem dachu na ul. Unisławskiej 2 w Sokołowsku odpowiedzi udzieliła Z-ca 

Burmistrza – Pani Dorota Bekier, informując że postępowanie zostało wszczęte 27 

września i jest to postępowanie administracyjne w sprawie stanu technicznego 

budynku przy ul. Unisławskiej 2, w części dotyczącej przewodów kominowych, 

kontroli urządzeń grzewczych podłączonych do tych przewodów z jednoczesnym 

wyznaczeniem terminu oględzin na dzień 21 października br. Z decyzji nadzoru 

dotyczącej wszystkich 18 lokali wynika, że trzeba wykonać wentylację nawiewną i 
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wywiewną pomieszczeń kuchennych i łazienkowych a w niektórych przypadkach 

przewody kominowe. W sumie samych kominów wentylacyjnych jest prawie 

czterdzieści i siedem dymowych. 

 

Na pytanie Radnych : Justyny Pichowicz i Agnieszki Kozłowskiej w sprawie 

oznakowania w obszarze marketu „DINO” przy ul. Mickiewicza odpowiedzi 

udzielił Burmistrz Mieroszowa, informując że tam jest wykonane oznakowanie w 

zakresie organizacji ruchu na podstawie decyzji Starosty Wałbrzyskiego. Poza tym 

były wielokrotne wystąpienia do Komisariatu Policji w Mieroszowie o 

egzekwowanie przestrzegania prawa w trakcie parkowania w obrębie rynku. 

Ponadto przy chodniku nie ma możliwości postawienia barierki bo nastąpi 

przewężenie, które uniemożliwi prawidłową komunikację. 

 

W związku z pytaniami  Radnej - Pani Justyny Pichowicz w sprawie działania 

informacji turystycznej i pytanie Radnej – Pani Doroty Błażeowskiej w sprawie 

oświetlenia obiektu przy ul. Sportowej, Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej 

Laszkiewicz poinformował, że odpowiedzi na te pytania zostaną udzielone na 

piśmie przez Dyrektora Mieroszowskiego Centrum Kultury . 

 

W związku z prośbą Radnej – Pani Katarzyny Wolskiej o uruchomienie okienka 

pocztowego w Sokołowsku, Burmistrz Mieroszowa poinformował, że gmina może 

wystosować takie pismo do Urzędu Pocztowego, ale przy tej polityce, którą Poczta 

obecnie stosuje trudno powiedzieć czy będzie to możliwe, tym bardziej, że 

budynek gdzie dawnej była poczta należy obecnie do wspólnoty, gmina nie ma tam 

żadnego udziału. Gmina może postulować o utworzenie ale bez wskazania obiektu. 

 

Na pytanie Radnej – Pani Marii Chmielnickiej czy powraca temat utworzenia 

przesypowni przy ul. Tkackiej w Mieroszowie odpowiedzi udzielił Burmistrz 

Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz informując, że nic nie wie na ten temat. 

Być może temat powrócił w momencie porządkowania placu po zakończeniu 

działalności związanej ze sprzedażą opału. 
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Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier odniosła się do pytań 

zadanych na posiedzeniu Komisji : 

− opinia prawna dotycząca możliwości kontrolowania Spółki ZGKiM została 

przygotowana przez Radcę Prawnego i przekazana do Biura Rady Miejskiej, 

− pismo Ministra Zdrowia dotyczące uzdrowiska w Sokołowsku jest do wglądu w 

referacie Pani Bukowskiej. W odpowiedzi jest zaznaczone, że istotną przeszkodą w 

funkcjonowaniu uzdrowiska jest gospodarstwo rolne mieszczące się w strefie A, 

skład opału, warsztat samochodowy i żadna ze stref uzdrowiskowych nie może 

wchodzić na teren eksploatacji kopalni. 

− W kwestii wzrostu opłat za dzierżawę ogródków przydomowych Pani 

Burmistrz wyjaśniła, że kiedyś dzierżawą zajmował się zakład budżetowy, teraz 

były zmiany i dzierżawy wpływają bezpośrednio do gminy i gmina zawierała 

umowy, stąd też jest również obowiązek płacenia przez dzierżawcę podatku od 

nieruchomości. Z tego wynika wzrost opłat, tym bardziej że wszystkie te obszary  

są przewidziane w planie zagospodarowania przestrzennego pod zabudowę więc 

stawki opłat są wysokie. 

− W związku z pytaniem dotyczącym spalarni zwłok w Golińsku i co jest tam w 

planie zagospodarowania, Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier poinformowała, 

że w planie zagospodarowania jest dość szeroko opisane lokalizowanie tam 

obiektów usługowych. Z planu nie ma zakazu prowadzenia tam tego rodzaju 

działalności, natomiast do gminy nie wpłynął żaden wniosek, nie ma wszczętego 

postępowania środowiskowego. 

− W związku z pytaniem o schronisko dla zwierząt, Z-ca Burmistrza – Pani 

Bekier poinformowała, że gmina próbuje w układzie rozmów ze Starostwem i 

innymi gminami poszukać lokalizacja dla schroniska, które obsługiwałoby 

wszystkie gminy z powiatu ziemskiego. Propozycja padła, że można by było 

zlokalizować schronisko w gminie Mieroszów ze względu na teren po bazie SKR-u 

w Golińsku, które stanowi własność Agencji Nieruchomości Rolnej. Poszło 

wystąpienie Starosty o przekazanie nieruchomości, ale odpowiedź była odmowna 

bo nie mieści się w zakresie tych zadań, które Agencja, zgodnie z przepisami 



 

 

44 4

ustawy może przekazywać nieodpłatnie. Poszło też zapytanie Starosty  o 

możliwość zakupu tej nieruchomości, ale nie ma do tej pory ustalonej powierzchni 

tej działki. W Starostwie była próba wpisania do budżetu przyszłorocznego 

środków  na opracowanie koncepcji takiego schroniska. Na razie nie uzyskało to 

akceptacji. Należałoby zacząć od koncepcji , żeby wyznaczyć jakiej powierzchni to 

przedsięwzięcie potrzebuje, żeby prowadzić dalsze działania, pewnie byłaby 

potrzebna zamian planu zagospodarowania przestrzennego, a bezwzględnie gminy 

potrzebują schroniska dla zwierząt bo z tym jest największy problem. 

 

     W związku z wyczerpaniem odpowiedzi w tym punkcie Przewodniczący Rady 

Miejskiej przeszedł do omawiania kolejnego punktu. 

               

Ad.21.Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z prośbą o zastanowienie się nad 

stworzeniem programu pomocy dla mieszkańców, którzy chcieliby się podłączyć 

do sieci gazowej w Mieroszowie. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z pytaniem z czym wiążą się darowizny 

przekazywane przez KSS Burtnica  na rzecz gminy . 

 

Burmistrz Mieroszowa odnosząc się do pytania Pana Brzęckiego poinformował, 

że Pan Prezes Brunowski wielokrotnie uczestniczył w  spotkaniach z Komisją  czy  

Radą gdzie były wielokrotne apele, że w związku z tym, iż KSS prowadzi 

działalność uciążliwą należałoby w jakiś sposób to zadośćuczynić. Takie postulaty 

były kierowane ze strony gminy do zarządu. Natomiast spółka głosem zarządu 

wyraziła chęć podjęcia działań wspierających różne inicjatywy na terenie gminy 

Mieroszów i tak się dzieje. To jest pozytyw, który pokazuje, że spółka nie jest 

nastawiona tylko na własny zysk, ale również na różne aspekty wsparcia. Dotyczy 

to wsparcia dla sołectw, stowarzyszeń i gminy bezpośrednio.  
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Z-ca Burmistrza Mieroszowa przypomniała również, że dzięki Kopalni KSS 

Bartnica została wyremontowana droga biegnąca przez Rynnicę Leśną. 

 

Radny – Pan Ryszard Sierakowski zwrócił się prośbą o zajęcie budynkiem po 

byłej stołówce  CAMELI . 

 

Burmistrz Mieroszowa poinformował, że o tym budynku został poinformowany 

Nadzór Budowlany, ale jest problem z lokalizacją właściciela tej nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o korespondencji, która wpłynęła 

do Biura Rady Miejskiej w okresie między sesyjnym : 

- pismo z Komendy Miejskiej Policji w sprawie dofinansowania zakupu 

samochodu, 

- pismo Dyrektora Gimnazjum w Mieroszowie w sprawie wykonania sieci 

hydrantowej przy Gimnazjum, 

- pismo informujące o  umorzeniach na terenie gminy, 

- pismo Mieroszowskiego Centrum Kultury w sprawie planowanych imprez 

sportowo – kulturalnych na miesiąc styczeń 2014r. 

 

Ad.22.Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 

Mieroszowa zamknął  pięćdziesiątą sesję Rady Miejskiej Mieroszowa dziękując 

wszystkim za przybycie. 

 
Protokołowała : 
Agnieszka Podgórska  

 

 


